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دکتر فرید اعلایی معاون آموزشی دانشگاه علوم پزشکی تبریز شد

با حضور رئیس دانشگاه، معاون آموزشی، مدیر اموربین الملل و مدیر بازرسی، ارزیابی عملکرد و پاسخگوئی به شکایات

دانشگاه معرفی شدند.

به گزارش روابط عمومی دانشگاه، طی مراسمی از خدمات دکتر علی تقی زادیه در سمت معاون آموزشی دانشگاه، دکتر حسین مشهدی عبدالهی در سمت مدیر امور بین الملل و

ابراهیم صومی در مسئولیت مدیر بازرسی، ارزیابی عملکرد و پاسخگوئی به شکایات دانشگاه تکریم و دکتر غلامرضا فرید اعلایی بعنوان معاون آموزشی جدید دانشگاه، دکتر خداداد

خدادادی بعنوان مدیر جدید امور بین الملل دانشگاه و دکتر علیرضا فرشی آذر به سمت مدیر جدید بازرسی، ارزیابی عملکرد و پاسخگوئی به شکایات دانشگاه علوم پزشکی تبریز

معرفی شدند.

به گزارش فوق در ابتدای این مراسم که در سالن کنفرانس حوزه ریاست دانشگاه برگزار شد، دکتر نقی پور رئیس دانشگاه طی سخنانی به اهمیت و جایگاه آموزش در دانشگاه

اشاره کرده و افزود: اساس دانشگاه بر آموزش است و میدانیم که تاثیر آموزش خوب و تربیت صحیح و اخلاقی را در آینده خود، خانواده و جامعه مان خواهیم دید و لذا لازم است

با تمام توان در توانمندی دانشگاه در این عرصه تلاش کنیم و روند رو به رشد این حوزه را ارتقا بخشیم.

وی ضمن تشکر از زحمات و خدمات بسیار مطلوب مدیران، مسئولین و کارکنان معاون آموزشی علی الخصوص دکتر علی تقی زادیه در زمینه آموزش دانشگاه در طی چند سال

اخیر، برای دکتر اعلایی آرزوی توفیق نمود.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی تبریز در ادامه یکی از مهمترین قسمت های دانشگاه را مدیریت بازرسی ارزیابی عملکرد و پاسخگوئی به شکایت دانسته و اظهار داشت: مهمترین

وظیفه این مدیریت پایش عملکرد و پیشگیری از تخلفات است و تذکر به موقع به سیستم بعنوان آلارم جهت پیشگیری به موقع از بسیاری از مشکلات میباشد و اگر بتوان با

عدالت و روش صحیح و با سعه ی صدر به تخلفات رسیدگی کرد و با حفظ عدالت و امانت با همکاری سایر ادارات ذیربط دانشگاه قضاوت کرد.

دکتر نقی پور از زحمات بسیار وخدمات صادقانه ابراهیم صومی در این مدیریت تشکر کرده و ابراز امیدواری کرد، خدای بزرگ روزهای خوب و خوش و پر از سربلندی را برای دکتر

فرشی آذر رقم زده و وی در بحث پیشگیری از تخلفات موثرتر باشند و بیش از گذشته رعایت عدالت کرده و شاهد کاهش برخورد و تخلف در دانشگاه باشیم.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی تبریز در بخش دیگری از سخنان خود با اشاره به اهمیت روابط بین الملل در دانشگاه گفت: هرچه در دانشگاه ارتباطات بین المللی بالا باشد توانمندی

دانشگاه را بالا برده و پویایی مرکز را در تبادلات علمی در پی خواهد داشت. وی همچنین از خدمات دکتر مشهدی عبدالهی تشکر کرده و امیدواری نمود دکتر خدادادی بیش از

پیش در این زمینه تلاش کنند.

سرپرست دانشگاه در انتها گفت: بایستی دست در دست هم دهیم و تلاش کنیم و بایستی افرادی تربیت کنیم که اخلاق حرفه ای، محبت و خوبی و درستی را دارا بوده و روزهای

بهتری برای دانشگاه به دست آوریم.

در ادامه حجت الاسلام خیری مسئول دفتر نهاد نمایندگی مقام معظم رهبری در دانشگاه ضمن تشکر از زحمات همکارانی که تکریم میشوند و آرزوی توفیق برای همکاران جدید با

اشاره نامه ای از حضرت علی (ع) که می فرمایند، فرمانروایی طعمه تو نیست، بلکه امانتى است بر گردن تو، تصریح کرد: انصافا انسان اگر بتواند امانت را به سرمنزل مقصود به

سلامت برساند مصداق آیه شریفه" رب مدخلنی مدخل صدقا واخرجنی مخرج صدقا "خواهد بود .

سپس دکتر علی تقی زادیه بطور خلاصه به بیان دستاوردها و کسب چندین جایگاه و رتبه برتر در بین دانشگاه های علوم پزشکی و همچنین سرآمد شدن دانشگاه علوم پزشکی

تبریز در بین دانشگاه های مادر کشور و نیز اقدامات بسیار مفید و کسب جایگاه های ویژه در ارزیابی عملکرد، طرح راد، المپیاد های علمی، آئین نامه های آموزشی، مجازی سازی

آموزش، جذب دانشجویان خارجی، جذب هیات علمی حق التدریس، تصویب چارت معاونت آموزشی در شورای گسترش و افزایش چشمگیر رشته ها، اعضای هیأت علمی و

دانشجویان تحصیلات تکمیلی در دانشگاه و انطباق 99.98درصدی برنامه عملیاتی آن معاونت بعنوان برترین معاونت آموزشی کشور و همچنین برترین قطب آموزشی در بین

کلان مناطق با توجه به اینکه کلان منطقه 2 پرجمعیت ترین کلان منطقه بعد از تهران است، پرداخته و از کلیه مدیران و کارشناسان و مسئولین دانشگاه و معاونت آموزشی در

راستای نیل به این جایگاه تشکر کرد.

دکتر غلامرضا فرید اعلایی معاون جدید آموزشی دانشگاه نیز ضمن شکر ذات احدیت که فرصت خدمتگزاری به مردم در مهمترین جایگاه دانشگاه، بخش آموزش را نصیب بنده

کرد و امیدوارم با خدمت صادقانه شاکر این نعمت بزرگ باشم و تشکر از اعتماد دکتر نقی پور که این مسئولیت بزرگ را به من سپردند،گفت: دانشگاه موتور محرکه جامعه است و

دانشگاه امروز با هزار سال قبل تفاوت کرده و امروز دانشگاه نسل چهارم تشکیل شده و امیدواریم همه نسل های دانشگاه را حفظ و ارتقاء دهیم و در این راستا پذیرای نقدهای

مشفقانه و پیشنهادات سازنده تمام اعضای هیات علمی، کارکنان و دانشجویان محترم خواهم بود تا بتوانیم به وظیفه خود در ارتقای دانشگاه عمل کنیم. دکتر اعلایی از زحمات

دکتر تقی زادیه در جهت پیشرفت دانشگاه تا این سطح تشکر کرد.

5 صفحه 1 | ITShams.ir - قدرت گرفته از پرتال شمس

https://rada.tbzmed.ac.ir/News/12815/


5 صفحه 2 | ITShams.ir - قدرت گرفته از پرتال شمس



5 صفحه 3 | ITShams.ir - قدرت گرفته از پرتال شمس



5 صفحه 4 | ITShams.ir - قدرت گرفته از پرتال شمس



5 صفحه 5 | ITShams.ir - قدرت گرفته از پرتال شمس



5 صفحه 6 | ITShams.ir - قدرت گرفته از پرتال شمس


